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Jaarverslag 2024 Stichting Bewonersoverleg Duinoord 
 
De wijk verbonden en vertegenwoordigd 
 
 INLEIDING 
 
 
Doel Stichting Bewonersoverleg Duinoord 
De Stichting Bewonersoverleg Duinoord (hierna BOD genoemd) stelt zich ten doel om de belangen 
van de bewoners van Duinoord te behartigen door te bevorderen dat Duinoord een wijk blijft (en nog 
meer wordt) waar het aangenaam is om te wonen, leven, werken en ondernemen. 
 
Duinoord, een hele fijne wijk om in te wonen 
Voor alle buurtbewoners is Duinoord een buurt om in te leven. ‘Thuis’ is niet alleen de plek achter de 
voordeur; je thuis voelen in je straat en in je wijk is minstens zo belangrijk. Samen met alle 
vrijwilligers spant het BOD zich in voor het behoud en versterken van een veilige, vriendelijke, groene 
en historisch karaktervolle wijk, waar het goed toeven is. Gemeentelijk onderzoek wijst uit dat 
bewoners van Duinoord blij zijn met de saamhorigheid, de positieve sfeer en de sociale cohesie in 
onze buurt. Ze ervaren de buurt als mooi groen en prijzen de uitstraling en architectuur van deze 19e-
eeuwse woonwijk. Ook de Reinkenstraat als gezellige winkelstraat met gelegenheid om uit te gaan 
wordt gewaardeerd. Kortom, men woont graag in Duinoord. 
 
Onze wijk is dichtbevolkt en heeft relatief weinig groene ruimte. De druk op de gezamenlijke 
leefruimte is daardoor groot. Daar staat tegenover dat onze wijk rijk is aan sierlijke en gevarieerde 
architectuur en een mooie opzet kent. Wat betreft de bevolking is Duinoord heel divers, met 
ouderen en jongeren, alleenstaanden en gezinnen, mensen met een beperking en mensen met en 
zonder een migratieachtergrond. De betrokkenheid van de bewoners bij de wijk is groot, wat onder 
meer tot uitdrukking komt in de ruim honderd vrijwilligers van de bewonersorganisatie en nog veel 
andere vrijwilligers in de wijk. 
 
Na veel fysieke veranderingen (nieuwbouw, aanpassing tramlijn) in Duinoord in de afgelopen jaren, 
was 2024 een relatief rustig jaar. Wel is de wijk opgeschrikt door twee vuurwerkbomaanslagen bij de 
voordeur van ondernemers. 
 
 
 
Het bestuur bestond eind 2024 uit de volgende personen: 
Rob van Putten  voorzitter 
Loek van Noort  penningmeester 
Vicki de Klerk  secretaris 
Gemma Jelier  lid 
Sander van Dam lid 
Natalie Speet  lid 
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Nils Nijdam  lid 
Eind 2023 stelde de voorzitter Gerard Lucius zijn functie beschikbaar. Na het opstellen van een 
profielschets is een sollicitatiecommissie aan het werk gegaan, bestaande uit twee bestuursleden en 
een bestuurslid van het bewonersoverleg in het Zeeheldenkwartier. Na een aantal gesprekken is Rob 
van Putten in de Verenigde Bewonersvergadering van 18 april 2024 benoemd tot nieuwe voorzitter. 
 
Het bestuur richt zich zoveel mogelijk op het faciliteren en coördineren van de vele initiatieven in de 
wijk die vervolgens door individuen en (werk)groepen worden uitgevoerd. Zo kan er meer gedaan 
worden, met meer betrokkenheid en continuïteit: Haagse Kracht in de praktijk. In 2024 kwam het 
bestuur maandelijks bijeen. Het bestuur onderhoudt verder contacten met het stadsdeelkantoor, het 
stadhuis en met collega-bewonersorganisaties in de stad en ons stadsdeel. Waar nodig en zinvol 
werken we samen met andere wijken.  
 
Hoe faciliteert en coördineert het Bewonersoverleg? 
Het Bewonersoverleg zet meerdere middelen in. Het stelt zijn communicatiekanalen en het 
Trefcentrum ter beschikking, organiseert activiteiten, regelt financiering en vertegenwoordigt de wijk 
naar buiten toe. Hieronder een korte toelichting. 
 
De communicatiekanalen van het BOD zijn essentieel voor onze doelstellingen. Onder de diverse 
media is onze wijkkrant ’t Lopend Vuurtje (met een oplage van 4.900) de meest herkenbare en 
gewaardeerde. Driekwart van de bewoners geeft aan het regelmatig te lezen. Het BOD gebruikt ook 
Instagram en Facebook en heeft een eigen website. Verderop in dit verslag meer informatie over die 
media.  
Het Trefcentrum is door zijn centrale ligging aan het Sweelinckplein, permanente zichtbaarheid en 
prettige uitstraling een andere belangrijke pijler onder het overleg. Het pand wordt veel verhuurd en 
intensief gebruikt voor activiteiten. 
Veel activiteiten behoeven geen financiering of slechts een aanmoedigingssubsidie. Als sprekers een 
vergoeding vragen, wordt aan deelnemers ook een bijdrage gevraagd. Voor sommige activiteiten, 
zoals (zomer)feesten van straatwerkgroepen fungeert het BOD als tussenstation. Als rechtspersoon 
vragen wij een subsidie aan, die dan één op één wordt doorgegeven aan de betreffende werkgroep.  
Voor de andere activiteiten wordt wel subsidie aangevraagd bij de gemeente. Het financieel 
jaarverslag geeft hier meer inzicht in. 
Leden van het bestuur en van meerdere werkgroepen namen onder meer deel aan overleggen van 
de Gezamenlijke Scheveningse Bewonersoverleggen, een webinar over de Omgevingsvisie, 
informatiebijeenkomsten over de Navo-top en twee sessies met alle bewonersoverleggen in de stad. 
Daarnaast waren er gesprekken met het stadsdeelkantoor over groenvoorzieningen en 
afvalcontainers.  
In totaal zijn zo’n 100 mensen actief in een of meer werkgroepen van het Bewonersoverleg. 
 
Wijkagenda 
De gemeente wil zich bij de uitvoering meer laten leiden door de wensen van burgers. In 2020 is 
daarom een enquête in de wijk gehouden. De enquête heeft geleid tot de zogenoemde Wijkagenda 
waarin voor de periode 2021-2025 is aangegeven welke zeven thema’s prioriteit krijgen.1 Dit zijn: 
Samen wonen en leven (ontmoeting), Een schone wijk, Verkeer, Winkelstraten, Verduurzamen, 
Groen en Spelen. Op al deze thema’s zijn onze werkgroepen actief en werken deze samen met de 
gemeente, zowel met ambtenaren van het stadsdeel als van van de centrale stad. Het bestuur houdt 
overzicht over de algehele voortgang, maar de werkgroepen hebben onder regie van de gemeente 
de leiding bij het ontwikkelen van de plannen per thema. 
 
In 2024 bleef de inzet in de werkgroepen van de wijkagenda groot. Het werk met de gemeente 
brengt het BOD veel; bewoners voelen zich door de samenwerking meer betrokken en begrijpen de 

 
1 https://denhaag.raadsinformatie.nl/document/10946914/1/RIS310888_Bijlage_4 
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ACTUELE ONDERWERPEN IN 2024 

werking van de overheid beter. Er zijn momenteel zeven actieve werkgroepen. Inmiddels zijn we in 
gesprek met de gemeente over de afronding van de wijkagenda 2021-2025 en het vervolg daarop. 
 
Partners 
Het BOD onderhoudt actieve relaties met een groot aantal partners. Op het gebied van het bestuur 
kwam dat al eerder in dit verslag aan de orde.  Over veiligheid is er vooral contact vanuit het Buurt 
informatie team met onze wijkagent en met het wijkteam Scheveningen van de politie. Eind vorig 
jaar en begin 2025 had de wijk geen wijkagent. 
 
Private organisaties die zich inzetten voor onze buurt of delen ervan zijn o.a. de stichting Klein 
Tasmania, de stichting Red Colette, de Buurt InvesteringsZone Reinkenstraat (die de ondernemers 
verenigt), het Sunny Court Festival, de Open Atelier Route Duinoord, de stichting Vrienden van 
Duinoord en diverse actiegroepen. Het Bewonersoverleg overlegt met deze partners en ondersteunt 
hun activiteiten als zij passen in de doelstellingen van onze organisatie.  
 
 
 
In oktober 2024 is opnieuw het Walking Dinner Duinoord gehouden. Een groot aantal deelnemers 
werd bij bewoners/koks van de wijk thuis gefêteerd op een heerlijke driegangenmaaltijd. Veel 
nieuwe inwoners van de wijk maken van het diner gebruik om kennis te maken met andere 
buurtbewoners en het buurtoverleg.  
 
Spelen is een belangrijk thema van de wijkagenda. De wijkkinderen kunnen een veilige plek hebben 
waar ze mogen spelen, zich ontwikkelen en kunnen ontdekken, terwijl de volwassen kunnen kletsen, 
sporten en mensen leren kennen. Dit bevordert de cohesie en de verbinding in de wijk. De gemeente 
is samen met een aantal enthousiaste vrijwilligers een onderzoek gestart of een extra speelplek te 
realiseren is. Na een wijkenquête en vier schouwen in samenwerking met de buurt zijn vorig jaar de 
resultaten gepresenteerd. Toen is het project mede als gevolg van het ontbreken van een 
speelbeheerder even stil komen te liggen. Nu de nieuwe speelbeheerder is gestart, is de verwachting 
dat dit jaar verdere stappen gezet kunnen worden waarbij de verwachting is dat het updaten van 
huidige speelplekken het meest voor de hand ligt. Eind 2024 is een enquête gehouden over een 
renovatie van de speelplaats Stadhoudersplantsoen; deze wordt begin 2025 gerealiseerd.  
Ten slotte zijn we blij dat de  Galvanischool begin 2024 is terugverhuisd naar hun mooi gerenoveerde 
pand en dat het schoolplein ook door de buurt gebruikt kan worden om te spelen.  
 
VERSLAG VAN WERKGROEPEN EN ACTIVITEITEN IN 2024 
 
Vanuit het BOD opereert een groot aantal werkgroepen. Daarnaast zijn er diverse groepen die 
binnen de wijk min of meer zelfstandig activiteiten ontplooien, zoals diverse straatwerkgroepen en 
de Stichting Vrienden van het Sweelinckplein. De Stichting Vrienden van Duinoord is een zelfstandige 
rechtspersoon met een formele relatie met het BOD. De Stichting Vrienden van Duinoord fungeert 
als financiële buffer voor het Bewonersoverleg en financiert daarnaast zelf activiteiten in de wijk. 
Hieronder volgen de verslagen van de diverse (werk-)groepen binnen de wijk, daarna verslagen van 
activiteiten en tot slot van de straatwerkgroepen. 
 
Werkgroepen 
 
’t Lopend Vuurtje 
Vijf keer per jaar verschijnt er een editie van ’t Lopend Vuurtje, wijkblad van Duinoord. In december 
2024 verscheen editie 245. Van het 20 of 24 pagina’s tellende tijdschrift zijn er anderhalf tot twee 
pagina’s in het Engels gesteld om ook de expats in onze wijk zoveel mogelijk te informeren en bij de 
wijk te betrekken. Ons redactieteam telt vijf personen, onder wie één tolk/vertaler 
Nederlands/Engels. 
Na het verschijnen van elke editie komen wij bij elkaar in het Trefcentrum om plannen te maken voor 
het volgende nummer. Vaak staan de dozen met het zojuist verschenen Vuurtje te wachten op de 
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vrijwilligers die ze rondbrengen, de gele post-it met de naam van de bezorger erop geplakt. 
De wijk Duinoord staat centraal in interviews met buurtbewoners met interessante beroepen of 
mooie verhalen om te delen met onze lezers. Daarnaast houdt de redactie nauw contact met de 
werkgroepen om hun activiteiten aan te kondigen dan wel verslag erover te doen. 
Mike van der Geest van Geste-ontwerp is onze vormgever en Gesien Bruins ondersteunt ons in de 
eindredactiefase met tekstcorrecties. Voor vragen kunnen wij altijd terecht bij Christine Ruha, de 
bureausecretaris van het bewonersoverleg. En dan is er nog de grote groep vrijwilligers die iedere 
editie weer klaar staat om ’t Lopend Vuurtje bij alle buurtbewoners huis-aan-huis te bezorgen. 
Met elkaar maken we een wijkblad dat zich mag verheugen in een warme belangstelling. De redactie 
dankt alle vrijwilligers, die ieder vanuit de eigen taak, meewerken aan het tot stand komen van ons 
Lopend Vuurtje, al vele tientallen jaren. 
 
Website 
In 2024 is de website onderhouden door Christine Ruha, de administratieve ondersteuner van het 
bestuur en Wilbert van Diemen in de rol van web redacteur. De technische ondersteuning was in 
handen van de ontwikkelaar van de website Jonathan Smits. Voor de inhoud van de website wordt 
informatie uitgewisseld met de vrijwilligers binnen Bewonersoverleg Duinoord die werken aan het 
wijkblad ’t Lopend Vuurtje en de Facebook pagina van het Bewonersoverleg. 
Vanuit Google Analytics kunnen we het volgende vaststellen. Het overgrote deel van de bezoekers 
van onze website komt uit Nederland (zo’n 5.700); een tweede plaats op ruime afstand wordt 
ingenomen door mensen uit de VS (291) en een derde plaats door mensen uit Polen (246). Het 
merendeel van de Nederlandse bezoekers komt uit Den Haag (zo’n 2.200), met de op tweede en 
derde plaats Amsterdam (947) en Rotterdam (540). In 2024 is de website minder bezocht dan in 
2023. Meer dan de helft van de websitebezoekers (51%) doet dit via een desktop en iets minder dan 
de helft (47%) via een mobiel apparaat, dat is vergelijkbaar met de gegevens over 2023. De 
bezoekers van onze website zijn voor het overgrote deel Nederlandstalig, gevolgd door een grote 
groep Engelstaligen. 
 
Facebook/Instagram 
Door het wegvallen van Ester Elstgeest als beheerder van ons Facebook en Instagram zijn er over 
2024 geen bijzondere activiteiten te melden. Waar mogelijk heeft het bestuur zelf zaken geplaatst op 
Facebook en Instagram. Het bestuur is nog steeds naarstig op zoek naar iemand die de taak van Ester 
kan overnemen. 
 
Buurtinformatieteam (BIT) 
Het BIT Duinoord bestaat inmiddels 10 jaar. Het BIT bestaat uit zeventien leden. Ze zijn herkenbaar 
aan een oranje jas of witte polo met een duidelijk BIT logo. In samenwerking met de wijkagent en 
wijkboa (opsporingsambtenaar) zijn het afgelopen jaar in tweetallen wekelijks ronden door de wijk 
gelopen. 
Onduidelijke en onveilige zaken worden doorgegeven aan de gemeente en waar nodig direct aan de 
wijkagent en wijkboa. De meldingen betroffen dit jaar voornamelijk bijplaatsingen bij de ORAC’s, 
achtergelaten fietsen en graffiti. Het afgelopen jaar zijn er drie BIT vergaderingen geweest. 
Het BIT is betrokken bij drie projecten van de Wijkagenda Duinoord 2021-2024. 
 
Bibliotheek Duinoord en culturele activiteiten 
De vrijwilligers van de bibliotheek hebben vergaderd op 14 maart en 29 augustus. Het ledenbestand 
van de bibliotheek bestaat uit 174 leden. De bijdrage van 5 Euro werd dit jaar door 65 leden betaald. 
De collectie is weer uitgebreid met interessante boeken, die veelvuldig werden uitgeleend en 
gereserveerd. 
De Nieuwsbrief werd in 2024 zeven maal verzonden, met daarin de nieuw aangeschafte boeken, 
culturele activiteiten en de sluitingen m.b.t. de vakanties e.d. en attentie voor de bijdrage van 5 Euro.  
De leesclub bestaat uit ongeveer 10 leden, o.l.v. Dorothee van der Donk. De lijst met te bespreken 
boeken werd door de leden zelf samengesteld. De avonden werden 8 x op maandagavond gehouden 
in het Trefcentrum. 
Begin januari werd er een geslaagde koffieochtend georganiseerd voor de vrijwilligers van de 
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bibliotheek. 
 
Het team van het Cultureel Vuurtje bestaat uit 5 leden: Pia Simonis - Tiny Evenhuis - Elly Visser - Olga 
Beekink - Dineke Dezentje 
In 2024 hebben wij in februari, maart, april, november en december filmavonden georganiseerd met 
gemiddeld 20 bezoekers. Daarnaast hebben wij in mei, juni, september en oktober lezingen 
georganiseerd, ook met een gemiddelde van 20 bezoekers. De filmavonden zijn gratis, voor de 
lezingen wordt € 5,- entree gevraagd. 
Uitnodigingen voor deze avonden werden aan de leden van de bibliotheek en de Duinoordse 
Vrouwenclub gestuurd. In de uitnodiging is verzocht je aan te melden voor de 
desbetreffende avond; dit vanwege het feit dat er maar beperkt plek is in het Trefcentrum. Als we 
maximaal 25 bezoekers per avond ontvangen, is er voor iedereen plek om te zitten en de lezing aan 
te horen of goed op het filmdoek te kijken. De avonden werden goed bezocht en ook goed 
beoordeeld. 
 
Werkgroep Groen Duinoord  
Het doel van de werkgroep is: 

• het bevorderen van een groene leefomgeving en groen-blauwe zones voor mens en dier 
door vergroening, ontstening en infiltratie gebieden; 

• het bevorderen van de biodiversiteit, nieuwe aanplant met inheemse planten; 

• door aanplant van bomen beïnvloeding van het micro klimaat ter plekke en het uiteindelijk 
tegengaan van het hitte-eiland effect van Scheveningen; 

• het creëren van groene verbindingen (ecozones) door het stimuleren van groene gevels, 
geveltuintjes en de aansluiting op perken en plantsoenen. Delen van Duinoord liggen in de 
ecologische verbindingszone waar de Haagse Beek deel van uitmaakt. De plantkeuze moet 
daarbij passen; 

• Buurtbewoners betrekken bij onderhoud/toezicht van gemeentelijk beheer van plantperken. 
 
Werkwijze van de werkgroep: 

• jaarlijkse scan naar ruimte voor vergroening, planning, uitvoering door de gemeente en 
bespreken/monitoren van de voortgang tijdens de kwartaalbijeenkomsten met de 
groenbeheerder Ron Appeldooren en Peter Hofland. Vertragende factor bij het planten is de 
beperkte ruimte onder de grond door de aanwezigheid van de vele kabels en leidingen; 

• convenanten afsluiten tussen gemeente en betrokken buurtbewoners over groenbeheer 

• afstemming van de plantkeuze met de stadsecoloog; 

• Hansjörg Hersbach monitort als lid van de werkgroep met name het Stadhoudersplantsoen, 
President Kennedylaan, Groot Hertoginnelaan en het Verhulstplein. 

•  
Afgeronde acties en acties in voorbereiding: 

• perken hoek Groot Hertoginnelaan/Tweede Sweelinckstraat. Convenant voor onderhoud is 
getekend onder verantwoordelijkheid van Brian Eisenburger en twee medebewoners. Op 
zondag 21 april werden de vier perken met nieuwe planten door buurtbewoners en leden 
van werkgroep ingericht. Inwijding van het steentje 'Buurttuin 2024' volgde op zondag 20 
oktober tijdens een gezamenlijke werkbeurt. Het steentje werd mogelijk gemaakt door 
subsidie van drie fondsen: Fonds 1818, Stichting Vrienden van Duinoord, het Van den Akker 
Duinoord fonds en een gift van het Bewonersoverleg. Het werd gehakt door buurtgenoot 
Paul van Laere. Er zijn hekjes gepland rondom de perken (2025) ter bescherming van de 
planten tegen honden en om de perken meer te laten passen in de ambiance van de buurt; 

• deelname van de werkgroep aan de Duurzame Markt ( 1 juni) samen met (hovenier) Meta 
den Haring. Tijdens de markt werden tien klimplanten uitgereikt aan de bewoners van de 
Tweede Schuytstraat die zich daarvoor hadden opgegeven en gezamenlijk aangeplant; 

• Suezkade: een deel is afgeschermd van het hondenlosloopgebied. In het afgeschermde deel 
zijn honden niet meer welkom. Voorbereidende werkzaamheden door de gemeente op de 
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aangewezen plek (t.o. 139 t/m 146) zijn afgerond. Aanplant in het voorjaar 2025, bewoners 
hebben hun medewerking toegezegd; 

• monitoring en afspraken over onderhoud en aanplant Stadhoudersplantsoen, plein hoek 
Valeriusstraat/Groot Hertoginnelaan (aanplant drie bomen herfst 2025), nieuwe aanplant 
Tweede Schuytstraat derde deel (2025), talud Emmakade (2025), onderhoud grasbermen 
Kennedylaan (2025), aanplant inheemse heesters Stadhouders – Casimir, zijde Kennedylaan 
(voorjaar 2025), aanplant heesters Stadhoudersplantsoen/Koningin Emmakade (2025). 
Tweede Schuytstraat vergroting boomspiegels (2025). 

 
Werkgroep  Verkeer 
De Werkgroep Verkeer - bestaande uit Dineke Dezentje, Robert van der Linde, Nils Nijdam en Piet- 
Hein Schoemaker – heeft in 2024 de hieronder beschreven onderwerpen en dossiers behandeld. 
 
1. Wijkagenda Verkeer Duinoord 
In het kader van het Uitvoeringsplan Wijkagenda Duinoord heeft een breed georganiseerde werk- 
groep – onder auspiciën van stadsdeelkantoor Scheveningen – zich al geruime tijd beziggehouden 
met het in kaart brengen van allerlei bijzondere verkeerssituaties. Belangrijkste aandachtspunt was 
en blijft de aanpak van het ongeregelde fietsparkeren, inclusief de stalling van deelscooters. 
Aan de hand van diverse schetsontwerpen en de talrijke reacties daarop zijn voor een dertiental 
straten in de wijk plannen voor speciale fietsparkeerplaatsen ontwikkeld, die gepubliceerd zijn op de 
website www.duinoordfietst.denhaag.nl . Alle voorstellen zijn inmiddels door de gemeenteraad 
vastgesteld. Met de uitvoering van een deel van de plannen is een begin gemaakt. 
In het kader van de gemeentelijke Strategie Deelmobiliteit is ook gesproken over de inrichting van 
een aantal ‘buurtmobiliteitshubs’ in de wijk, bedoeld als speciale verzamelplaats voor deel-scooters 
en deelbakfietsen. Bij de werkgroep leven twijfels over de praktische bruikbaarheid van deze 
maatregelen in grote delen van Duinoord. De discussie daarover is nog gaande. 
Naar aanleiding van het experiment van enkele jaren geleden met (gratis) bewonersparkeren in de 
garage van World Forum is de gemeente een onderzoek gestart naar de mogelijkheden om op een 
grotere schaal gebruik te maken van de onbenutte capaciteit van grote parkeergarages. Dit onder- 
zoek heeft nog niet tot concrete voorstellen geleid. 
 
2. Andere verkeersonderwerpen 
De werkgroep heeft zich – vaak naar aanleiding van vragen of klachten van bewoners - regelmatig 
bezig gehouden met bijzondere verkeersonveilige verkeerssituaties, zoals onoverzichtelijke 
oversteken en/of kruisingen. In veel gevallen blijken structurele aanpassingen niet goed mogelijk. 
Ook heeft de werkgroep zich samen met Bewonersoverleg op de hoogte gesteld van aangekondigde 
verkeersomleidingen in verband met de komende langdurige wegafsluiting van de Johan de Wittlaan 
en de aansluitende langdurige afsluiting van de Hubertustunnel. 
Daarnaast vond ook weer periodiek overleg plaats in het kader van de voortgang van het project 
Kwaliteitsverbetering Centrum Noord. 
 
Duurzaam Duinoord 
Ook in 2024 hebben wij weer tal van acties en evenementen georganiseerd om Duinoord duurzamer 
en groener te maken. Onze belangrijkste resultaten:  

• In mei hebben we de tweede editie van de Go green Markt georganiseerd over duurzaam 
wonen, duurzaam leven en groen in en om het huis. Ondanks het druilerige weer kwamen 
ongeveer 500 bezoekers inspiratie opdoen.  

• In juni zat het Trefcentrum vol bij een avond over nut en noodzaak van een gebiedscoöperatie 
voor Duinoord.  

• De Tegelwipactie was dit keer in het najaar. Tientallen buurtgenoten hebben bij elkaar ruim 
300 tegels ingeleverd in ruil voor biologische plantjes. 

• Het hele jaar door hebben wij, met subsidie van de gemeente, een geslaagde proef gedaan 
met een innovatief kurk-sedum-dak: biologisch, circulair, houdt in de winter de warmte binnen 
en in de zomer de warmte buiten, vormt een natuurlijke waterberging en levert een bijdrage 
aan vergroening en biodiversiteit.  

http://www.duinoordfietst.denhaag.nl/
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• We hebben 6 podcastafleveringen gemaakt, bijvoorbeeld over ont-spullen, kierendichten en 
biobased isoleren. Gemiddeld hadden we 1.000 luisteraars per aflevering. 

• Onze energiecoaches hebben 70 bewoners geadviseerd over de kansen om energie te 
besparen en het huis over energiezuiniger te maken.  

• We hebben van 25 huizen warmtebeelden gemaakt. Op deze foto’s zie je waar de 
warmtelekken zitten.  

• 15 bewoners hebben een weekje onze CO2-meter geleend om te ontdekken hoe met de 
luchtkwaliteit en luchtvochtigheid in huis gesteld is.  

• De werkgroep Duurzaam Duinoord mocht vier nieuwe leden verwelkomen en bestaat intussen 
uit 18 bevlogen buurtgenoten.  

 
Duinoords Bootcamp 
2024 was een moeilijk jaar voor de Bootcamp. We hebben een record mensen gehad die zijn 
verhuisd (7) en daarbij regende het veel en is het moeilijk om dan nieuwe mensen te werven en of te 
behouden. Daarom zijn er veel lessen uitgevallen door te weinig deelnemers en zijn we vanaf de 
zomer van 2 lessen in de week terug gegaan naar 1.  Alle werving pogingen hebben nog niet het 
gewenste effect en hopen we deze lente toch echt meer deelnemers te krijgen om door te 
komen. Sinds het eind van het jaar is de les wel weer elke week doorgegaan dus dat is positief.  
En we hebben een bescheiden feestje gevierd  en een activiteit gedaan toen we 7 jaar bestonden. 
 
Duinoordse Vrouwenclub (DVC) 
Door de dames van de DVC werden in 2024 weer 8 verschillende uitjes georganiseerd. 
Sommige uitjes moesten veelal door het slechte weer of moeilijke bereikbaarheid worden aangepast 
maar steeds werd er een goed alternatief gezocht (en gevonden). 
 
10 januari  Bezoek Film in Bioscoop Buitenhof 
29 februari  Bezoek Joodse Begraafplaats o.l.v. Gids van Gilde Den Haag 
5 april   Wandeling Singelpark Leiden 
29 mei   Bezoek met OV en de Waterbus van Rotterdam naar Dordrecht 
5 juli   Traditionele afsluiting van het seizoen met koffiedrinken op het Sweelinckplein 
27 september Museumbezoek aan speciale tentoonstelling over dierenschilder Rosa Bonheur 
(wandeling MEER EN BOS ging i.v.m. slechte weer niet door) 
30 oktober  Wandeling Landgoed Te Werve in Rijswijk o.l.v. Gids IVN 
29 november  Bezoek Museum Gouda met wandeling door het centrum 
 
Internationals 
The Internationals working group focused in two directions: 
1. Creating 4 activities each year that will bring together people from other countries, now living in 
Duinoord, either newcomers or those who are long-time residents. 
2. Integrating Internationals into the activities of other working groups such as the Walking Dinner 
and Duurzaam Duinoord. 
 
We utilize two flyer formats. One explaining our purpose and plans and one that can be adapted for 
each activity. Our goal was to increase our mailing list and reach more people. To that end we send 
our flyers to The Hague International Center to be published by them in their newsletters, as well as 
having a prominent place in ‘t Lopend Vuurtje. 
In January 2024, we held a very successful pot-luck dinner. In April 2024, we enjoyed a walking tour 
of Duinoord with a professional guide. Also a big hit! In June, there was a wine and cheese evening 
celebrating different cultures which was fun and encouraged meeting new people. In September 
2024, we held a “borrel” with the same wonderful results. 
The Halloween party unfortunately was cancelled due to lack of planning in advance. We’ll do better 
in 2025! 
The events went smoothly thanks to a clear distribution of tasks among the working group members. 
After each activity the team meets to review and plan ahead. In this way we hope to keep the 
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momentum going and set a framework for working group members in the future. We encourage 
Internationals to bring in their ideas and take active roles. 
 
Heerensoos 
In 2016 is de Heerensoos opgericht vanuit Welzijn Scheveningen, bedoeld voor oudere heren die 
waarde hechten aan een goed en aangenaam gesprek. Door de jaren heen is er sprake geweest van 
natuurlijk verloop. De 10 à 12 heren, stuk voor stuk met een verschillende achtergrond, komen 
wekelijks samen in Trefcentrum Duinoord, af en toe op een andere locatie. Zij ondernemen ook 
gezamenlijk uitstapjes. In 2024 stonden bezoeken aan Voorlinden, het Fotomuseum en Beelden aan 
Zee op het programma. 
De gesprekken zijn gericht op de uitwisseling van ideeën en adviezen, waarbij ook persoonlijke 
besognes aan de orde komen. Gespreksonderwerpen worden door de leden gekozen, waarna een 
van hen een inleiding verzorgt en een boeiende discussie ontstaat. In 2024 kwamen bijvoorbeeld het 
levenseinde en levenstestament, de Scheveningseweg, AI, dromen, Chinese restaurants en de 
wereldactualiteit aan bod. 
De uitgaven in 2024 bedroegen € 923 voor lunches en € 663 voor uitstapjes en diverse kosten. De 
leden droegen een deel van de kosten zelf aangevuld met een bijdrage vanuit het Bewonersoverleg 
Duinoord. Deze bijdrage wordt zeer gewaardeerd als erkenning van de ontmoetingsfunctie van de 
Heerensoos. Voor de leden is het wekelijkse goede gesprek van grote waarde, voor sommigen zelfs 
het enige van de week. 
 
Walking Dinner 
Het Walking Dinner heeft in oktober weer plaatsgevonden, met dank aan alle geweldige koks 
natuurlijk. Alle deelnemers, koks + hulpkoks  bij elkaar deden er weer bijna 100 mensen mee. Het 
overgrote deel van de kosten van het evenement, het buiten de deur eten, zijn door de deelnemende 
gasten zelf gedragen (€ 25 pp., door het BO weer overgemaakt aan de koks). De kosten van de 
organisatie (kopen bedankjes, voorzien in borrel voordien en koffie/thee bij de afsluiting) kwam voor 
rekening van het Bewonersoverleg Duinoord. 
 
Werkgroep 2e van Blankenburgstraat 
De werkgroep heeft zich in de eerste helft van 2024 voornamelijk bezig gehouden met het 
begeleiden en controleren van de straatwerkers/gemeente die er maanden over hebben gedaan om 
onze stoepen en straat te herbestraten. Het resultaat is mooi, maar na het voltooien begonnen 
verschillende bedrijven/gemeente de straat en de stoepen weer open te leggen voor allerhande 
werkzaamheden. Hierdoor liggen straatstenen en stoeptegels weer schots en scheef. Ook werden de 
stoeptegels bij het plaatsen van verschillende aanduiding borden op verschillende plaatsen gebroken 
en bij het weghalen van de borden niet vervangen. Er zijn een aantal meldingen bij de gemeente 
gedaan. 
De werkgroep blijft zich nog steeds inzetten voor de blijvende beschikbaarheid van de blauwe 
papiercontainer voor meerdere straatbewoners. Daarop staat in 4 talen vermeld wát in deze 
container te deponeren en wat niet vanwege de vele expats in de straat. Hiervan wordt nog steeds 
goed gebruik gemaakt. We zien dit ook wel als een mogelijke verbetering voor andere straten in onze 
wijk. De werkgroep houdt dit goed in de gaten en haalt verkeerde “droppings” uit de blauwe 
container. 
De planten in de “geveltuintjes” hebben last van plassende honden waardoor verschillende planten 
dood zijn gegaan. Leden van de werkgroep hebben de eigenaren van de honden erop aangesproken 
hun honden niet in de “geveltuintjes” te laten plassen. 
Er zijn in de straat 3 laadplaatsen voor elektrische auto’s aangebracht. Aanvankelijk werd dit op de 
straat aangegeven door geschilderde witte kruisen. De werkgroep heeft de gemeente gevraagd om 
dit schilderwerk te vervangen door witte klinkers. Het staat beter en het is duurzamer. De gemeente 
heeft dit inmiddels gedaan. Vervolgens is er gevraagd om in het kader van de “bordvervuiling”, één 
paal met aanduidingensbord te verwijderen. 
Bij de ondergrondse containers aan het begin van de straat, de Koningin Emmakadezijde, wordt nog 
steeds veel grofvuil naast de containers geplaatst. De meldingen aan de gemeente vinden digitaal 
plaats en geven snel oplossing, meestal binnen 5 werkdagen. 
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Nog steeds actueel: de werkgroep is veel bezig geweest met meldingen aan de gemeente wegens het 
verkeerd aanbieden van grofvuil, weesfietsen en fietswrakken. Met betrekking tot de fietsen 
reageert de gemeente erg traag. We blijven echter melden. We hebben geconstateerd dat de 
“handhaving” willekeurig labelt. Het gevolg is dat een hoop weesfietsen ongelabeld blijven en 
onterecht plaatsen bezet houden. Verzoek aan de bewoners om weesfietsen en fietswrakken te 
blijven melden. We hebben in onze straat nu eenmaal te weinig fietsenstallingsplaatsen. 
Van de “straatapp” wordt door vele bewoners dankbaar gebruik gemaakt. Voor ouderen in de straat 
wordt deze app ook toegejuicht. Het geeft een veiliger gevoel en makkelijker hulp wanneer nodig. 
Bovendien worden spullen die men kwijt wil of van elkaar wil lenen makkelijker aan de man 
gebracht. 
 
Werkgroep 2e Sweelinckstraat 
Dit jaar hadden we een buitenbijeenkomst aan het einde van de zomer georganiseerd voor 
de complete 2e Sweelinkstraat, wat ongeveer 40-50 buren bijeenbracht. Deze bijeenkomst werd op 
de stoep van een gekozen huis georganiseerd en ook een aantal recente nieuwe bewoners leerden 
hier weer veel buren kennen. Dit evenement werd door een flyer een paar weken van te 
voren aangekondigd. In 2025 verwachten we een bijeenkomst in een van de huizen in de winter en 
een zomerbijeenkomst weer op de stoep te kunnen organiseren. Veel bewoners onderhouden de 
verschillende geveltuinen, boomspiegels en de geadopteerde ronde bakken. We hebben in 2024 de 
door de gemeente geconstrueerde plantsoenen (op de hoek 2e Sweelinckstraat - 
Groothertoginnelaan) geadopteerd. Deze buurttuinen zijn in 2024 al twee keer door de buren verrijkt 
met extra beplanting en compost vanuit de gemeente maar ook door een donatie vanuit de tuinen 
van de buren. Een mooie hardstenen plaat is ook door de Duinoordse steenhouwer in het trottoir 
geplaatst. In 2025 worden deze plantsoenen door de buren weer onderhouden en verder aangevuld 
om de biodiversiteit te vergroten. Verduurzaming van de huizen blijft verder gaan; sommige huizen 
zijn van het gas af en hebben warmtepompen, groene daken, zonnepanelen, etc. 
 
Werkgroep woonboten Conradkade 
De werkgroep woonboten was ook het afgelopen jaar weer actief. Gelukkig hebben we de binding 
met het Bewonersoverleg Duinoord, zodat we gebruik konden maken van het pand. Er was een 
speciale bijeenkomst van de woonbootbewoners om een en ander betreffende de 
herstelwerkzaamheden van de Conradkade kade te bespreken. Deze zijn van gemeentewege 
wederom uitgesteld.  
Zo langzamerhand beginnen de bewoners de moed te verliezen want zij kijken aan tegen de gevolgen 
van die uitstel keer op keer. Zo verzakt en begroeit de kade op ongewenste wijze, is onderhoud 
vanwege de op hand zijnde verplaatsing uitgesteld, en is het geloof in een goede afloop tot onder het 
nulpunt gezakt. 
We kunnen ons voorstellen dat bewoners van de Suezkade tegenover de arken zich afvragen wat hen 
te wachten staat. Fijn is dat zij zich niet hebben uitgesproken tegen de aan te leggen noodvoor-
ziening. Wij hopen net als zij dat de Suezkade eenrichtingsverkeer wordt van de Laan van 
Meerdervoort  naar de Groot Hertoginnenlaan.  
Een bewoner is onverwacht overleden. Greet Westphal, we verliezen een betrokken en vertrouwd 
medemens. 
 
Stichting Vrienden van het Sweelinckplein (SVS) 
2024 was een rustig jaar. De SVS had traditiegetrouw een nieuwjaarsborrel georganiseerd. 
In een mooi huis aan het Sweelinckplein met veel gezelligheid en heel veel heerlijke hapjes, 
door de gasten zelf meegenomen! 
Eind augustus is er een zomerborrel georganiseerd op het Sweelinckplein, deze is bedoeld 
voor alle bewoner van het Sweelinckplein, dus niet alleen voor de SVS vrienden. 
Hiervoor hebben we activiteitensubsidie aangevraagd en gekregen en ook nu hebben de 
gasten weer heerlijke hapjes meegenomen en worden de drankjes door de SVS verzorgd. 
De afronding van het plan ‘Sweelinckplein Fleurt Op’ laat nog even op zich wachten, er moet 
het een en ander worden bijgesteld in deze laatste fase. Hier zijn we nog met het Stadsdeel 
in onderhandeling, maar hopen dat we dit jaar tot een eindresultaat kunnen komen. 


